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Rožnik ni ogrožen

Zaradi vse pogostejših pri-
pomb in množičnega negodova-
nja posameznikov, sprehajalcev
in ljubiteljev narave zaradi na-
črtov Skakalnega centra Mo-
stec, je bilo izrečenih že veliko
nelogdčnih in nekritičnih ocen.
Predvsem pa se je negodovanje
razmahnilo ob novici, da bo
SSK Ilirija začel graditi v ne-
posredni bližini štirih plastič-
nih skakalnic, ki so, mimogre-
de povedano, edinstven objekt
v Jugoslaviji in celo v Evropi,
še 100-metrsko skakalnico. Ta-
ko velik objekt bi po mnenju
kritikov okolico blstveno spre-
menil, glede na vi&ino in polo-
žaj Rožnika bi ga bilo težko
uskladiti z okoljem. Skratka,
porušilo bi se ekološko ravno-
težje, Eožnik bi izgubil svoj
čar in mikavnost, množici ne-
deljskib in ostalih izletnikov
pa bi bila s tem prizadejana
velika škoda.

Ob vsem tem se povsem lo-
gidno postavlja vprašanje, ali
bi res prišlo do škode, poru-
šenega ekološkega ravnotežja,
ali bd nov objekt res spremenil"
podobo Rožnika, ki se vsaj za-
enkrat ne more pphvaliti z kdo-
ve kakšno urejenostjo. Vejevje
in druga navlaka leži razmeta-
na med drevjem kot v vseh
drugih gozdovih, ki pa mmajo
priznanega »statusa sprehaja-
lišč za množično rekreacijo;<.

Mesto, na katerem je predvi-
dena lokacija nove 100-metrske
skakalndce, je, po besedah pred-
sednika gradbenega odbora
VTaditnirja Brasa, zanemarje-
no, močvimato, drevje skoraj
70-odstotno uničeno in v tem
predelu Rožnika le težko srečaš
sprehajalca.

»Naš poseg v naravo,« je na-
daljeval VTadimir Bras, kon-
struktor skakalnlc v Mostecu,
»ne bi porušil ekološkega rav-
notežja, niti ne bi bistveno
spremešail okolice Rožnika. Naš
načrt je tak, da bd skakalnioo
funkcionalno čim bolje vklju-
čUl v okolje, zelene površine pa
ne bi izginile, kot se toojijo
nekateri.«


